



2025 Rocky Mountain Rally Competitor Bulletin 1 Issued September 3, 2025

Over the September long weekend, the Rocky Mountain Rally organizing committee learned of an imminent strike of some of BC's 34,000 public sector employees. As of, September 2, 2025, the BC General Employees' Union has gone on strike, with picket lines set up in various spots in the province. We are unable to predict which services the BC government will retain as essential services but the organizers have no assurances that a response to our road permissions requests would be dealt with in due course.

Unfortunately, with this uncertainty, we have made the difficult decision to cancel this year's event.

Sincerely apologize,

The 2025 Rocky Mountain Rally Organizing Committee

Au cours du long week-end de septembre, le comité organisateur du Rocky Mountain Rally a appris l'imminence d'une grève de quelque 34 000 employés de la fonction publique de la Colombie-Britannique. Depuis hier, le 2 septembre 2025, le syndicat général des employés s'est mis en grève, avec des lignes de piquetage à divers endroits de la province. Il nous est impossible de prédire quels sont les services que le gouvernement retiendra comme services essentiels et les organisateurs n'ont aucune assurance que nos demandes de permissions de route recevront une réponse en temps voulu.

Malheureusement, avec cette incertitude, nous avons pris la difficile décision d'annuler l'édition de cette année.

Sincèrement désolés,

Le comité organisateur du Rocky Mountain Rally 2025